
Schriftelijke vragen

Beveiligingscamera's

Uit onderzoek van NOS blijkt dat zeker twaalf gemeenten in Brabant voor de beveiliging van
overheidsgebouwen of de openbare ruimte gebruik maken van camera’s van de Chinese
merken Dahua en Hikvision.1 Ook Laarbeek zou camera’s van deze merken in gebruik hebben.2

1. Is de portefeuillehouder op de hoogte van het gebruik van beveiligingscamera’s van
deze Chinese merken door de gemeente Laarbeek?

2. Is de portefeuillehouder op de hoogte van de grote zorgen die er zijn over spionage en
mensenrechtenschendingen door deze fabrikanten en de Chinese overheid?

3. Is er reeds actie ondernomen om spionage en privacyschendingen te voorkomen?

4. Wat gebeurt er (in de toekomst) met de desbetreffende beveiligingscamera’s? Is er
reeds besloten om de camera’s uit te faseren danwel te vervangen?

Duidelijk is dat openbare gebouwen hiervan gevrijwaard moeten blijven. Dan resteert de vraag
wat we moeten doen met bedrijven en andere (semi-)overheden die in Laarbeek zijn gevestigd
en ook deze camera’s gebruiken. Dit ter bescherming van onze samenleving en economie.

5. Heeft de gemeente inzicht in het gebruik van Chinese camera’s door in Laarbeek
gevestigde bedrijven en andere (semi-)overheden?

6. Is de gemeente van plan om andere organisaties in Laarbeek te wijzen op de risico’s die
verbonden zijn aan het gebruik van deze beveiligingscamera’s?

Fractie PNL
Ronnie Tijssen, Wim van Dijk, Noek Maas, Ton van de Wijdeven, Ron van den Berkmortel, Jan
Hendriks, Arian de Groot, Willie Maas en Toon Brouwers

2

https://www.omroepbrabant.nl/nieuws/4037427/in-deze-brabantse-gemeenten-hangen-omstreden-chines
e-cameras
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